
El Girona i l«Ajuntament estan ober ts a compar tir Montilivi si

el Llagostera puja

Francesc Rebled assegura que seria "un benef ici" per a la ciutat poder

gaudir cada cap de setmana d'un par tit de Segona A La regidora d'Espor ts,

Isabel Murad�s, diu que treure m�s rendiment d'una instalálaci� municipal

seria positiu

L«estadi de Montilivi, ple, el juny passat en la disputa

del "play-of f" d«ascens a Primera contra l«Almeria.

GIRONA | JORDI ROURA

El Girona FC i l'Ajuntament de la capital estan ober ts a compar tir

l'estadi municipal de Montilivi si el Llagostera aconsegueix l'ascens

a Segona A. En la recta f inal d'una temporada on encara tot resta

per decidir (els blanc-i-vermells es juguen la perman�ncia en els

quatre �ltims par tits i els blaugrana necessiten tombar el Racing o

superar dues rondes m�s per fer el salt al futbol professional), molt

s'est� parlant sobre qu� passaria si el Llagostera pug�s. La

mateixa presidenta Isabel Tarrag� admetia ahir en les planes d'aquest mateix diari que pensar en disputar

par tits de la LFP al seu actual camp �s "inviable" i que la soluci� "l�gica" seria negociar amb el Girona i

l'Ajuntament la possibilitat de compar tir el camp de Montilivi.

Tant Francesc Rebled, president del club de Montilivi, com la regidora d'Espor ts de Girona, Isabel Murad�s, van

mostrar la seva predisposici� a estudiar la proposta de Tarrag� en cas que fos necessari. L'escenari que es

dibuixaria, sempre que els blanc-i-vermells salvessin la categoria (ara tenen la perman�ncia a un punt) seria

revolucionari: Montilivi acolliria un par tit d'elit cada cap de setmana, un fet que Rebled ent�n que seria "molt

benef ici�s per a la ciutat perqu� durant tota la temporada hi hauria futbol i aix� por taria moviment de gent i

af ici�".

L'Ajuntament posaria com a condici� inicial que el Girona FC accept�s compar tir l'equipament, cosa que Rebled

ja ha dit que veuria amb bons ulls. Murad�s va explicar que "per a nosaltres no hi hauria cap problema perqu�

d'aquesta manera es treuria m�s rendiment d'una instalálaci� municipal i aix� sempre �s positiu". Despr�s ja

vindria la negociaci� de la lletra petita, aspectes com la f�rmula de compar tir el manteniment i l'organitzaci�

d'entrenaments i usos. "No crec que hi hagu�s d'haver problemes per posar-nos d'acord", ref lexiona el president

del Girona, Francesc Rebled, conven�ut que "podr�em compar tir despeses i log�stica i tots en sor tir�em

benef iciats. Tant de bo el Llagostera pug�s i nosaltres ens salv�ssim i la temporada que ve hi hagu�s dos clubs

gironins a la Lliga Adelante". A It�lia, per exemple, Milan i Inter compar teixen l'estadi Giuseppe Meazza.

Pel b�ndol municipal, la regidora Isabel Murad�s va explicar que "si el Llagostera assoleix l'ascens no hi hauria

d'haver cap problema per posar-nos d'acord" i va recordar que ja havia defensat aquesta possibilitat des de feia

temps en cas que en les properes setmanes es conf irmi l'ascens del Llagostera a Segona A.

Del que no vol sentir a parlar Rebled �s d'un hipot�tic descens del Girona. "No em plantejo aquesta possibilitat",

va subratllar ahir. Darrerament tamb� havien sorgit especulacions sobre un possible intercanvi de places entre

el Llagostera i el Girona en cas que uns pugessin i els altres baixessin, una opci� que Isabel Tarrag� veu inviable

i que des de Montilivi, de moment, tampoc s'entra a valorar. "El Girona �s el Girona i no el veig en cap altre

categoria que no sigui a Segona A l'any que ve. Per� tant de bo tamb� hi fos el Llagostera", va concloure Rebled.
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